
PROTOKOt Nr IV/2019 


Obrad IV Sesji Rady Gminy Koturl 


odbytej w dniu 21 stycznia 2019 r. 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 


Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 14°°, a zakorlczyty si~ 0 godz. 15°5 


Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu 

do protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad IV Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koturl na lata 

2018-2026. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nawiqzania wspotpracy partnerskiej pomi~dzy Gminq Koturl oraz 

Gromadq Smyga na Ukrainie. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Pro

blemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 2019 rok. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Koturl z organizacjami po

zarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2019. 

9. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

11. Dyskusja, sprawy rozne. 

12. 	Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

13. Zamkni~cie Obrad IV Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyta Obrady IV Sesji Rady Gminy Koturl. Stwierdzita 


quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnego Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Wojta Grzegorza 


Gorala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Komendanta Komisariatu Policji w Mokobodach 


st. asp. Grzegorza SWiderskiego, Kierownika ZGK w Kotuniu Daniela Niedziatka, Kierownika GOPS 


Grazyn~ Rybak, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Przewodniczqca Rady poinformowata 0 tym, ze oddziat prawny Wojewody Mazowieckiego zgtosit 


uwagi do dwoch uchwat rady podj~tych na poprzedniej sesji. Wobec powyzszego przygotowano 


poprawione projekty. Zgtosita wniosek formalny 0 zmian~ porzqdku sesji wtqczenie jako punkty: 


7. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 2019 rok. 

8. Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Grniny Koturl z organizacjami 

pozarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2019. 



W jawnym gtosowaniu imiennym radni jednogtosnie przyj~li zgtoszony przez Przewodniczqcq Rady 

wniosek 0 zmian~ porzqdku obrad. 

Ad pkt. 3 

Wojt poinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym. Prace gtownie skierowane byty 

na przygotowanie niezb~dnej dokumentacji do zaplanowanych na ten rok inwestycji, tak zeby juz 

w lutym ogtosic niektore przetargi . Jest kilka wnioskow ztozonych w ubiegtym roku i czekamy na 

decyzje w ich sprawie. 

1. 	 Wydat 26 decyzji administracyjnych, 4 postanowienia i 7 zarzqdzen. 

2. 	 Odbywajq si~ zebrania wiejskie i tak: w Albinowie sottysem zostat Pan Zbigniew Bziuk na 

kolejnq kadencj~, Bojmiu Pan Anton li Marek Chojecki rowniez na kolejnq kadencj~, Cisiu

Zagrudziu powrocit na dawne stanowisko Pan Sylwester Krogul, Chlewiskach ponownie Pan 

Krzysztof Magdziak, Czarnow~zu po raz kolejny Pani Ewa Zalewska, Jozefinie na kolejnq 

kadencj~ Pani Mariola Kubaj, K~piePan Jacek Ptochocki, Koszewnicy Pan Zbigniew 

Czarczynski, Kotuniu Pan Jarostaw Dobrowolski, Niechnabrzu Pani Dorota Biernacka, 

w Pierogu jest nowy sottys Pan Antoni Krupa, Sionnej ponownie Pani Zofia Woina, Tymiance 

zostat nonownie Pan Tadeusz W~grzyn a w Trzemuszce na kolejnq kadencj~ Pan Bogustaw 

Kokoszka. Pogratulowat wyboru i zyczyt dobrej wspotpracy z mieszkancami i gminq. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt. 4 

Wojt Grzegorz Goral przedstawit uzasadnienie do projektu uchwaty w spraw1ie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kotun na lata 2019-2026. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr 1V.33.2019 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2019-2026. 
Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. S 

Wojt Grzegorz Goral przedstawit uzasadnienie projektu uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy 

na 2019 rok. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady przystqpita do procedury gtosowania projektu Uchwaty Nr 1V.34.2019 

w sprawie zmiany budzetu gminy na 2019 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt Grzegorz Goral przedstawit projekt uchwaty w sprawie nawiqzania wspotpracy z Gromadq 


Smyga na Ukrainie. Wspotpraca polegataby na wymianie uczniow szkot z Zeliszewa Podkoscielnego 


i Bojmiu oraz organizacji sportowych dziatajqcych na terenie naszej gminy. Mamy juz podpisanq 


umow~ z Gromadq Wesete na Ukrainie z ktora soisle wspotpracuje szkota w Kotuniu. Strazacy takze 


zgtaszajq ch~c nawiqzania wspotpracy i wymiany doswiadczen z naszymi ukrainskimi partnerami. 




Zgtosili pomyst przekazania starego samochodu pozarniczego z jednostki w Zeliszewie Duzym 

strazakom w Smydze. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr IV3S.2019 w sprawie nawiqzania 


wspotpracy partnerskiej pomi~dzy Gminq Kotun a Gromadq Smyga na Ukrainie . 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak wyjasnita, ze wczesniejszq uchwat~ uzupetniono 


o diagnoz~ w sprawie narkomanii przeprowadzonej w jednej ze szkot na terenie naszej gminy. 

W wydatkach zabezpieczono kwot~ S.OOO zt na przeprowadzenia petnej diagnozy wyst~powania 

w naszych placowkach oswiatowych problemu narkomanii. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr IV36.2019 w sprawie przyj~cia 


Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii na 


2019 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze ponownie przedstawia projekt uchwaty w sprawie wspotpracy 


przeksztatcony i okrojony z poprzednich zapisow, zgodnie z sugestiami nadzoru prawnego 


Wojewody. Poprosit 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr IV37.2019 


w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi i pod


miotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatalnosci pozytku 


publicznego i 0 wolontariacie w roku 2019. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-lS) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Interpelacji i zapytan radnych nie by to. 


Ad pkt. 10 


Na poprzednich sesjach interpelacji oraz zapytan radnych, na ktore by nie udzielono odpowiedzi nie 


by to. 


Ad pkt. 11 


Na sesj~ przybyli przedstawiciele Lokalnej Grupy Dziatania Ziemi Siedleckiej z Prezesem Panem 


Hubertem Pasiakiem, ktorych powitat Wojt Grzegorz Goral. Nast~pnie Wojt poinformowat, ze razem 


ze Stowarzyszeniem z Krzeska Gmina Kotun realizuje program "Ja w internecie". Program ten zawiera 


szkolenia w kilku panelach, ktore Sq wymienione w ulotce. Na szkolenia mogq zapisywac si~ 


mieszkancy, ktorzy ukonczyli 2S rok zycia. Poprosit radnych i sottysow 0 przekazanie swoim 


mieszkancom informacji 0 tych szko!eniach. Oprocz wiedzy teoretycznej i praktycznej, ktora wyniosq 




z tych szkolen ich uczestnicy, gmina otrzymata sprz~t elektroniczny w postaci komputerow. 

Nast~pnie przedstawit nowego Komendanta Komisariatu Policji w Kotuniu Pana Grzegorza 

SWiderskiego. 

Pan Grzegorz Swiderski powiadomit, ze zrodzit si~ pomyst przywrocenia Komisariatu Policji 

w Kotuniu. Oczywiscie najpierw trzeba b~dzie wyremontowac budynek przy ulicy Ogrodowej 

i tutaj jest zadanie dla gminy. Natomiast ma obietnice Komendanta Miejskiego Policji, ze 

zwi~kszy obsad~ osobowq tego kom i,sariatu. Jesli Sq jakies pytania do niego, to ch~tnie na nie 

odpowie. 

Radna Matgorzata Jachowska zapytata jaki jest numer telefonu do Komisariatu Policji 

w Mokobodach. 

Komendant odpowiedziat, ze numery telefoniczne Sq dost~pne na stronie internetowej 

komisariatu . 

- Wojt wyjasnit, ze do zadan gminy nalezatoby wyremontowanie obiektu. Policja wzi~taby na 

siebie wyposazenie obiektu w meble 'i sprz~t niezb~dny do jego dziatania, w tym 

infrastruktur~ informatycznq. 

Nast~pnie Prezes Lokalnej Grupy Dziatania Ziemi Siedleckiej Pan Hubert Pasiak zdat 

sprawozdanie z dziatalnosci stowarzyszenia za rok 2018. Poinformowat, ze na terenie gminy 

Kotun kilku przedstawicieli otrzymato dofinansowania do ztozonych wnioskow pomocowych, 

w tym Parafia w Zeliszewie Podkoscielnym i budujqcy si~ obiekt przedszkolny w Broszkowie. 

Szczegotowo omowit takze tematyk~ szko ~len, 0 ktorych wczesniej mowit Wojt. 

Zach~cit wszystkich do wzi~cia udzi,atu w tych szkoleniach. Poinformowat rowniez 

o mozHwosci sktadania wnioskow na nowy rok budzetowy i kierunki, jakie b~dq preferowane 

przy sktadaniu takich wnioskow. 

Radny Michat Adamczyk zapytat, kiedy odb~dq si~ nabory na przedstawione zadan lia. 

Prezes stowarzyszenia wskazat na drugie potrocze 2019 roku, jednak na podstawie 

prowadzonych rozmow z Urz~dem Marszatkowskim Wojewodztwa Mazowieckiego wynika, 

ze ogtoszq oni swoje konkursy na przetomie kwietnia i maja. Wszystkie informacje 

o ogtoszonych konkursach i 0 wszystkich dziataniach stowarzyszenia Sq ogtoszone na naszych 

stronach internetowych. Trzeba co jakis czas na nie zaglqdac. 

Radny powiatowy Jan Kuc wyjasnit, ze nie wszystkie wnioski ztozone przez niego i radnego 

Barttomieja Kurkusa zostaty uwzgl~dnione w budzecie powiatu na ten rok. Poinformowat, ze 

w tym roku b~dzie modernizowana droga do Jagodnego. Wspomniat, ze sottys wskazywat, 

aby z porozumieniu z Wojtem uwzgl~dnic w tej inwestycji takze wymin~ i dobudow~ 

oswietlenia ulicznego. Jesli chodzi 0 inne inwestycje, to na poprzedniej sesji rady gminy 

kolega Kurkus mowit 0 modernizacji drogi do Wilczonka, wspomniat jednak, ze tylko na 

odcinku do skrzyzowania na Mingosy. Wtedy nam to jakos umkn~to i nie zapytalismy, 

dlaczego tyl'ko taki kawatek a nie do konca miejscowosci. Takie zapytanie skierowatem do 

Starosty na posiedzeniu rady Powiatu, ze przeciez przez wies jest droga bardziej zniszczona 

niz ten wczesniejszy odcinek. Zasugerowat, aby mieszkancy Wilczonka takze wystqpili z takim 

wnioskiem do Starosty. 0 drodze do Zeliszewa [) uzego na razie si~ nie mowi otwarcie, ale 

takze proponuje wtqczenie w t q spraw~ rady soteckiej, sottysa i mieszkancow. 

- Sottys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski zapytat, czy na dzien dZisiejszy robione jest cos 

w kierunku szybkiego internetu. W tej chwili pr~dkosci, jakie oferujq dostawcy Sq smiesznie 

mate. 

-	 Wojt wyjasnit, ze te sprawy dotyczq dostawcow internetu . Na naszym terenie wzdtuz drogi 

krajowej zakopany jest swiattowod na szybki internet. N'iestety z tego co wiem, zaden 

operator dziatajqcy na naszym terenie z niego nie korzysta. Nie ma wiedzy dlaczego tak si~ 

dzieje. Wydano bardzo duze srodki na cos, co nie jest wykorzystywane. Dochodzq informacje, 

ze sprawa dotyczy zbyt wysokich kosztow dzierzawy tych tqczy i pozniej transmisji danych. 



Na terenach wiejskich) matych jednostkach operatorom nie optaca si~ prowadzic takich 

inwestycji . 

- Sottys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski stwierdzit) ze w tej kwestii to jak na razie jestesmy 

jeszcze w poprzedniej epoce. 

Wi~cej dyskusji i spraw r6znych nie byto. 

Ad pkt. 12 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-1S) w imiennym gtosowaniu jawnym . 


Ad pkt. 13 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady IV Sesji Rady Gminy Kotun. 

pro~ala: 
EIz ff~llI;:;z~bska 




